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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-03-19 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R D E L L  
A S P :  F R I D A  H Å K A N S O N  
A S P :  M A R I A  E K S T R Ö M   

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

Representant från DP saknades under stora delar av mötet. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har haft ET-raj. De håller också på med sin aspning och planera inför 50 års jubileet. 

§ 3 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har varit på möten och ska under veckan lägga schema för nollningen. 

§ 4 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har planerat för cocktailpartyt som är idag. De har också planerat sin aspning som börjar 

nästa vecka. 

§ 5 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM ska ha lunchföredrag med Chalmers forskargrupp den 25 mars. De har även ordnat med 

Scaniaföredrag. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har köpt in ett nytt flipper och delar till det nya flippret. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Under veckan har kärnstyret bl.a. annat varit på möte med Focusgruppen och ordnat med 

kontrakt för CFS. 

§ 8 ÅRSKURSREPRESENTANTER I SNF 
SNF vill ta bort ledamotsplatserna och istället ha årskursrepresentanter från varje årskurs för 

både F och TM. Styret ska skriva en proposition om det till sektionsmötet. 

§ 9 INFORMATION  
Hugo berättade om de affischeringsregler som gäller och kårens riktlinjer angående 

affischering. 

CFS har tittat på kontraktet som vi skrivit och tycker att det verkar bra. 

§ 10 WINDOWSDATORER  
Martin Cederwall undrar hur många Windowsdatorer vi vill ha. Två salar med Windowsdatorer 

är för mycket eftersom de salarna ofta står tomma när de andra är fulla. Vi ska meddela Martin 

att en sal räcker. Niklas ska också sätta upp lappar om hur man startar Windows på 

Linuxdatorer samt hur man loggar in på datorerna från terminalläget. 

§ 11 SEKTIONSAVGIFT  
Karin har pratat med kåren och rekommenderar att vi bara ska ta ställning till om vi vill ha kvar 

sektionsavgiften som den är, sänka den eller sätta den till noll. Extra sektionsmöte angående 

sektionsavgiften kommer att hållas fredagen den 27 mars kl 15, lv2. Efter diskussion och 

omröstning beslutades att Styrets åsikt är att ha kvar sektionsavgiften som den är idag. 

§ 12 ÖVERLÄMNING  
Överlämning med nya Styret kommer att vara fredagen den 15 maj, ev. kl 15. Då kommer det 

att vara information från Kåren, huset och Martin Cederwall. 

§ 13 STYRETOMSITS  
Styretomsitsen kommer att vara lördagen den 16 maj, lv7. 

§ 14 FINFORMS BUDGET  
Om Finforms kommande nummer är lika dyr som de föregående kommer Finforms budget att 

överskridas. Styret godkänner detta, men de inte får göra några dyra reportage och de ska se 

över hur många exemplar de trycker. 
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§ 15 PINGISBORD  
Ingen har kommit på någon bra plats och ha ett pingisbord på, men vi ska fortsätta leta. 

§ 16 TAVLA MED NOLLNIGSBILDER  
Det har kommit in ett förslag om att sätta ihop en tavla med alla nollningsbilder. Vi tycker att 

det låter som en bra ide och att den kan vara i Focus, så vi lämnar frågan vidare till 

Focusgruppen. 

§ 17 DISPENS FÖR CAPS  
Gamla DP ska ordna en Dup och vill utmana nuvarande DP på caps i Focus. De vill därför ha 

dispens för att capsa i Focus. Styret beslutade att de inte skulle få dispens. 

Beslut: Att inte ge dispens för att capsa i Focus. 

§ 18 ÖVRIGT 
När man skickar mail och representerar Styret ska man först kontrollera att hela Styret står 

bakom det man skriver. 

Vi kan ha ett rum på gång till noderna. 

§ 19 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 26 mars.  

§ 20 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


